
 افزایش رفتارهای غیراخلاقی و منشوری بازیکنان در لیگ 
برتر فوتبال سبب شده جای خالی باشگاه های انسان ساز و 
اخلاقمداری مانند شاهین بیشتر از هر زمانی در فوتبال ایران 
احساس شود.از ۲۴ بهمن ۱۴۰۳ تا ۲۳ فروردین ۱۴۰۴، از حرکت 
تحریک آمیز و غیراخلاقی میلاد زکی پور در بازی یک هشتم 
نهایی جام حذفی سپاهان – پرسپولیس تا حرکت غیراخلاقی 
و تحریک آمیز شجاع خلیل زاده در بازی چادرملوی اردکان- 
کتور در هفته بیست و ششم لیگ برتر فوتبال، تنها ۲ ماه  ترا
فاصله بود. ۲ ماهی که نشان داد در فوتبال ایران اراده ای 
گر  برای برخورد با مسائل غیراخلاقی وجود دارد؛ اراده ای که ا
دیده می شد آن اتفاق ورزشگاه نقش جهان، تنها ۲ ماه بعد 
در ورزشگاه یزد تکرار نمی شد.با این حال فوتبال ایران در 
۲ دهه اخیر تبدیل به محلی برای ذبح اخلاقیات و فرهنگ 
بدل شده است؛ فوتبالی که ورود پول های بی ضابطه و بدون 
حساب کشی از مدیران، فساد را گسترش داد و اخلاق اولین 
قربانی آن بود.تنها نگاهی به حکم های کمیته انضباطی درباره 
حرکات غیراخلاقی اهالی فوتبال سطح حساسیت مراجع 
قضایی فوتبال را نسبت به مسائل اخلاقی نشان می دهد. 
، هافبک سپاهان پس از آن حرکت زشت برابر هواداران  زکی پور
پرسپولیس، تنها ۲ جلسه با محرومیت روبرو شد که یک جلسه 

آن هم تعلیقی بود!
صحبت های زکی پور پس از پایان مسابقه در حالی که با 
خنده درباره حرکت منشوری  خود صحبت می کرد، نشان داد 
که از کاری که انجام داده، پشیمان نیست :»در اهواز هم همین 
شادی را داشتم و اخطار هم گرفتم و فکر نمی کنم مسأله ای 
باشد که بخواهم محروم شوم. خوشحالی بعد از گل بود و چیز 
خاصی نبود.«آن جریمه سبک و تقریبا هیچ سبب شد تا ۲ ماه 
کتور هم به خودش این اجازه را بدهد که  بعد، این بار مدافع ترا
آن حرکت منشوری و غیراخلاقی را تکرار کند و مطمئن باشد که 
قرار نیست به خاطر این حرکت زشت، نقره داغ شود. خلیل زاده 
هم پس از احضار به کمیته انضباطی، در ادعایی عجیب مدعی 
شد که آن حرکت غیراخلاقی و منشوری، اشاره به مصدومیتش 
بوده است. او در نامه به کمیته انضباطی مدعی شد که کشاله 
پایش در اردوی اخیر تیم ملی دچار کشیدگی شده و در لحظه 
کتور بوده و منظور  مدنظر، در حال اشاره به کادر پزشکی تیم ترا

دیگری نداشته است!
از همین الان می توان پیش بینی کرد که مدافع ملی پوش 
کتور بنا به سابقه احکام کمیته انضباطی و کمیته اخلاق  ترا
فدراسیون فوتبال با کمترین جریمه ممکن روبه رو خواهد شد.

 فحش جواب فحش
در  فوتبالیست ها  این  از  خیلی  اینکه  تامل  قابل  نکته 
توجیه رفتارهای منشوری که انجام می دهند، فحاشی های 
گران به خودشان و حتی خانواده شان را پیش می کشند  تماشا

و در جمع های خصوصی که مورد بازخواست قرار می  گیرند، 
کنش به رفتار سکوها عنوان می کنند.  حرکت غیراخلاقی را در وا
در برخی از مسابقات و در برخی استادیوم ها روی سکوها، 
کم نیست و در طول بازی با توجه به  جو اخلاقی مناسبی حا
اتفاقات مسابقه یا پیش زمینه ای که نسبت به یک بازیکن یا 
گران با رکیک ترین الفاظ  یک تیم وجود دارد، گروهی از تماشا
شروع به فحاشی می کنند.این شعارها محکوم است و باید 
مسئولان انضباطی فدراسیون فوتبال برخوردهای شدیدتری 
را با تیم ها برای کاهش چنین فضای مسمومی انجام بدهند. 
گر چه نباید از فرهنگ سازی در بین هواداران که وظیفه   ا
فراموش شده باشگاه ها و مسئولان فدراسیون فوتبال است 
هم گذشت؛ امری که باعث شده تا فضای استادیوم ها هر 
فصل که می گذرد، جو آلوده تری از نظر اخلاقی پیدا کند.با 
گران، هیچ گاه نمی تواند توجیه کننده  این حال فحاشی تماشا
رفتار منشوری و غیراخلاقی یک بازیکن فوتبال باشد. به 
همین خاطر چنین توجیهاتی نخ نما شده است و ضرورت 
برخورد با بازیکنان خاطی را کمتر نمی کند. در چنین شرایطی 
علاوه بر لزوم نگاه جدی به مقوله فرهنگ سازی و آموزش های 
اجتماعی و تربیتی به بازیکنان فوتبال و همچنین هواداران 
برای کنترل و کاهش رفتارهای غیراخلاقی، ضرورت دارد که 
کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال با بازیکنان متخلف به 
شدیدترین شکل ممکن برخورد کند و با کنار گذاشتن اهمال 
و بی توجهی به توصیه های بیرونی، اجازه تکرار حرکت های 
منشوری و غیراخلاقی بازیکنان فوتبال که به حیثیت اخلاقی 

جامعه لطمه می زند را ندهد.
گشت به مکتب شاهین  ضرورت باز

البته بدیهی است که راه حل ریشه ای کاهش رفتارهای 
غیراخلاقی و منشوری، بازگشت به باشگاه های انسان ساز 
به جای بازیکن ساز در فوتبال ایران است. در ۲ دهه گذشته 
با توجه به ورود پول های بدون ضابطه، رویکرد نتیجه گرایی، 
کثر مربیان و مدیران باشگاه ها غالب شده  بر فضای کاری ا
و آنها را از توجه دیگر جنبه  های رشد یک بازیکن که فرهنگ 
و اخلاق است، غافل کرده است. در این شرایط بازیکنان 
بداخلاق در فوتبال ایران در حال تکثیر هستند تا ذبح اخلاق 
در فوتبال باشگاهی ایران در حال گسترش باشد.با توجه به 
چنین بی اخلاقی هایی، جای باشگاهی مانند شاهین و معلم 
کرامی، موسس آن در فوتبال  اخلاقی مانند شادروان عباس ا
ایران بیشتر از هر زمانی احساس می شود، باشگاهی که سال 
۱۳۲۱ با شعار »اول اخلاق، دوم درس و سوم ورزش« تاسیس 
شد. حسین کلانی، بازیکن سال های دور شاهین و پرسپولیس 
درباره باشگاه شاهین گفته بود:» زمانی که باشگاه شاهین 
تاسیس شد، اخلاقیات در درجه اول اولویت های مدیران آن 
بود و باشگاه را به وجود آوردند تا جوان ها از هرز رفتن با ورزش 
و آموزش های اخلاقی باز بدارند و راه رستگاری را به آنها یاد 
کرامی بنیانگذار باشگاه شاهین که به  بدهند. مرحوم عباس ا
عنوان پدر فوتبال نوین ایران بود، تزی داشت که می گفت اول 
اخلاق، دوم تحصیل و سوم ورزش، اولویت هایی که همه آنها 

با هم ارتباط داشتند.«
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کمیته انضباطی با خاطیان چه می کند؟

 رفتار منشوری شجاع خلیل زاده، اخلاق را در فوتبال زیر سوال برد

گفتوگو

 مدافع تیم فوتبال پرسپولیس گفت: 
دوست دارم با پرسپولیس به کار خودم 
با  زیادی  افتخارات  به  و  دهم  ادامه 
تیم محبوبم برسم و در پایان با لباس 
پرسپولیس به کار خودم در فوتبال پایان 
با  مدافع  پورعلی گنجی  دهم. مرتضی 
تجربه پرسپولیس که یکی از لژیونرهای با 
سابقه فوتبال ایران به حساب می آید، در 
تابستان سال ۱۴۰۱ به تیم محبوب خود 
پیوست تا لباس قرمز بر تن کند. او در ۲ 
، به ویژه در فصل اول حضورش  سال اخیر
در پرسپولیس یکی از ارکان های اصلی 
عنوان  کسب  در  پرسپولیس  موفقیت 
قهرمانی لیگ برتر و جام حذفی بود.با 
نیمکت  روی  کارتال  اسماعیل  حضور 
پرسپولیس، این مربی ترک تبار اعتقاد 
از  و  دارد  پورعلی گنجی  به  ویژه ای 
همین رو خواستار تمدید قرارداد وی با 

پرسپولیس شده است.
ویژه  به  فصل  این  داری    قبول 
خیلی  پرسپولیس  فصل  ابتدایی  در 

نوسان داشت؟
و  زیادی داشتیم  اول فصل نوسان 
نتیجه نگرفتیم و در برخی از بازی های 
مهم امتیاز از دست دادیم. فکر می کنم 
فصل  این  در  ما  افتادگی  عقب  دلیل 
که  امیدوارم  و  بوده  مقطع  همان  در 
در این چند بازی پایانی بتوانیم برنده 
شویم تا حداقل امیدهای خود را برای 
قهرمانی حفظ کنیم و دست کم بتوانیم 
سهمیه آسیایی را کسب کنیم. امیدوارم 
صلاح  به  می دهد  خ  ر که  اتفاقی  هر 

پرسپولیس باشد.
و به   با حضور کارتال پرسپولیس ر
جلو حرکت می کند و شرایط بهتر شده 

است. نظرت چیست؟
کتر فوق العاده،  به نظر من کارتال با کارا
با دانش و جدی  است. او تیم را به خوبی 
مدیریت می کند و به همه چیز مشرف و 
گاه است. امسال شرایطی پیش آمد که  آ
شانس قهرمانی ما کمی کم رنگ شده و 
چیزی در این شرایط دست ما نیست اما 
فکر می کنم همه به خوبی پیشرفت تیم را 
مشاهده می کنند. پرسپولیس رو به جلو 
حرکت می کند و به نظرم روزهای خوبی 

در انتظار ما و هواداران خواهد بود.

پورعلی گنجی: 
دوست دارم با 

لباس پرسپولیس 
کوتاهخداحافظی کنم

 دو ستاره استقلال 
منتظر اجازه بازی با گل گهر

قرار است تکلیف دو بازیکن تیم فوتبال استقلال برای 
همراهی تیم شان در دیدار برابر گل گهر سیرجان در 
هفته بیست وهفتم لیگ برتر مشخص شود. تیم فوتبال 
استقلال چهارشنبه هفته جاری در چارچوب هفته 
بیست وهفتم رقابت های فوتبال لیگ برتر باشگاه های 
کشور در سیرجان به مصاف گل گهر می رود. براساس 
این گزارش، روزبه چشمی و محمدحسین اسلامی دو 
بازیکن مصدوم تیم استقلال که در هفته های گذشته 
غایب بودند روز گذشته تمرین کردند و مشکلی برای 
همراهی تیم شان ندارند. مهران احمدی و مسعود جوما 
دو بازیکن مصدوم دیگر استقلال نیز تست می دهند تا 
تکلیف شان مشخص شود. مهرداد محمدی و ایمان 
گل گهر  با  بازی  اما به دلیل مصدومیت به  سلیمی، 

نمی رسند. 

 خداحافظی زودهنگام یک خارجی 
با پرسپولیسی ها

دوره حضور ایوب العملود در پرسپولیس به پایان 
خ پوشان  سر خروجی  اولین  بازیکن  این  و  رسیده 
پایتخت خواهد بود و قراردادش برای فصل آینده تمدید 
نمی شود. مدیران باشگاه پرسپولیس بعد از توافق با 
خوان کارلوس گاریدو در ابتدای فصل و انتخاب این 
سرمربی اسپانیایی به عنوان جانشین اوسمار ویرا، 
سعی داشتند تا با توجه به خواسته های او فهرست 
تیم شان را تقویت کنند. یکی از نقاط ضعف فهرست 
، سمت  پرسپولیس بعد از جدایی دانیال اسماعیلی فر
راست خط دفاعی سرخ پوشان بود که از رامین رضاییان 
به عنوان گزینه احتمالی حضور در این پست یاد می شد، 
اما گاریدو اصرار به جذب مدافع غیر ایرانی داشت و 
کشی جذب شد؛  سرانجام چهره موردپسند سرمربی مرا

ایوب العملود. 

اعلام زمان فینال جام حذفی
زمان برگزاری فینال جام حذفی مشخص شد.  مرحله 
روزهای  حذفی  جام  رقابت های  نهایی  یک چهارم 
پنجم و ششم اردیبهشت  برگزار خواهد شد و چهار تیم 
صعودکننده به مراحل پایانی مشخص خواهند شد. 
سازمان لیگ قصد دارد مرحله نیمه نهایی این مسابقات 
را روزهای اول و دوم خرداد و فینال این مسابقات 
کند. البته هنوز محل  را هم هشتم همین ماه برگزار 
برگزاری دیدار فینال مشخص نشده است. لیگ برتر 
بیست وچهارم نیز ۲۵ اردیبهشت به پایان خواهد رسید. 

گان -  مهندس فواد حمزوی مدیرعامل شرکت  هرمز
پالایش گاز سرخون و قشم از برگزاری نخستین رویداد 
فنی و تخصصی بهره برداران پالایش گاز کشور به میزبانی 
گفت:  حمزوی  فواد  مهندس  داد  خبر  شرکت  این 
مطابق با برنامه ریزی انجام شده شرکت کنندگان در 
قالب ۱۸ تیم متشکل از نیروهای زبده بهره برداری 
پالایشگاه های گاز کشور 26 لغایت ۳۱ فروردین ماه سال 
۱۴۰۴ به میزبانی پالایشگاه گاز سرخون در فضای عملیاتی 
با یکدیگر رقابت خواهند کرد. حمزوی با اشاره به کارنامه 
درخشان پالایشگاه گاز سرخون در بخش های مختلف 
تولید و بهره وری و همچنین بستری تاثیرگذار به جهت 
توانمندسازی مدیران و متخصصان کارآمد و ارزنده در 

، افزود: انجام امورات داوری، نظارت و  صنعت گاز کشور
ارزیابی مراحل عملی نخستین رویداد فنی و تخصصی 
بهره برداران پالایشگاه های گاز کشور بر عهده کارشناسان 
گاز  پالایش  شرکت  باتجربه  و  توانمند  متخصصان  و 
سرخون و قشم است. وی در ادامه کارکنان بهره برداری 
را سربازان خط مقدم تولید پایدار پالایشگاه ها برشمرد، 
و بیان کرد: این رویداد فنی و تخصصی با هدف ارتقای 
سطح دانش فنی و عملیاتی، تقویت روحیه کار گروهی 
و بهبود توانمندی های تخصصی، افزایش انگیزه در 
جهت رقابت سازنده بین بهره برداران پالایش گاز کشور 
کید معاون وزیر و  برگزار می شود. ایشان با اشاره به تا
مدیرعامل شرکت ملی گاز ایران در زمینه برگزاری این 

رویداد مهم و راهبردی برای اولین بار در صنعت گاز 
، تصریح کرد: این برنامه گامی مهم در راستای هم  کشور
 افزایی و انتقال تجربیات در بین نیروهای تلاشگر و سخت 
کوش بهره برداری پالایشگاه های گاز است.  مهندس فواد 
حمزوی مدیرعامل شرکت پالایش گاز سرخون و قشم در 
پایان یادآور شد: آیین افتتاحیه نخستین رویداد فنی و 
تخصصی بهره برداران پالایش گاز کشور با حضور معاون 
گاز ایران،  محترم وزیر نفت و مدیرعامل شرکت ملی 
مدیران ارشد استانی، مدیران دستگاه های اجرایی، 
کز علمی و دانشگاه ها و سایر مسئولین ۲۸  مدیران مرا
فروردین ماه سالجاری در سالن امام سجاد علیه السلام 

شهرک فجر برگزار می گردد. 

میشود بهمیزبانیپالایشگاهگازسرخونبرگزار

 نخستین رویداد فنی و تخصصی بهره برداران پالایشگاه های گاز کشور 

شــهرستان
 

 
گــــزارش

شهردار بوشهر تاکید کرد
 نظارت  دقیق تر، آموزش مستمر و ارتقای 

کیفیت پروژه های عمرانی

با  بوشهر  شهردار  تخصصی  نشست  -در  بوشهر   
کارشناسان فنی و ناظران حوزه عمرانی  معاونان و 
شهرداری، مسائل، چالش ها و راهکارهای ارتقای سطح 
کیفی پروژه های شهری مورد بررسی قرار گرفت و بر ضرورت 
کید شد. شهردار بوشهر  تحول در فرآیند اجرا و نظارت تأ
در این جلسه با اشاره به لزوم ارتقای کیفی پروژه های 
کید کرد  شهری، بر تشدید نظارت بر عملکرد پیمانکاران تأ
و گفت: لازم است پروژه ها با دقت بیشتری مورد ارزیابی 
قرار گیرند و کیفیت اجرا فدای زمان و حجم پروژه نشود. 
وی خاطرنشان کرد: پیمانکاران باید با تمرکز بر یک پروژه 
و مدیریت مناسب، کیفیت کار خود را حفظ کنند و از 
پذیرش همزمان چند پروژه خودداری شود. در بخش 
، بر نقش کلیدی کمیته های  دیگری از سخنان شهردار
کید شد. وی گفت: تمام  فنی در کنترل کیفیت پروژه ها تأ
مصالح مورد استفاده باید پیش از بهره برداری توسط 
کمیته های فنی بررسی و تأیید شوند و تحویل نهایی 
پروژه ها تنها پس از ارزیابی کامل این کمیته ها امکان پذیر 
خواهد بود. شهردار بوشهر همچنین از اصلاح سازوکار 
حضور پیمانکاران در مناقصه های شهرداری خبر داد و 
تصریح کرد: لازم است عملکرد فنی پیمانکاران به صورت 
دقیق توسط ناظران و کمیته های تخصصی ارزیابی شود 
تا تنها پیمانکارانی که کیفیت کار آن ها مورد تأیید است 
امکان حضور در پروژه های آینده را داشته باشند. یکی 
ح شده در این نشست، موضوع  دیگر از محورهای مطر
آموزش و توانمندسازی نیروهای شهرداری به ویژه در 
کید کرد: کارشناسان  حوزه عمرانی بود. شهردار بوشهر تأ
باید همگام با دانش روز آموزش ببینند و هر دوره ای 
که برای ارتقای سطح علمی و مهارتی آنان لازم است 
برگزار شود. همچنین استفاده از نیروهای متخصص در 
حوزه هایی چون جوشکاری، بنایی و دیگر مهارت های 
فنی باید به صورت هدفمند دنبال شود. در پایان، شهردار 
بوشهر با بیان اینکه در سال های اخیر پروژه های زیربنایی 
متعددی در سطح شهر اجرا شده است، افزود: در سال 
جاری تلاش خواهیم کرد پروژه های روبنایی با هدف 
ارتقای کیفیت زندگی شهروندان و بهبود منظر شهری در 

اولویت قرار گیرند. 

معاونحقوقیوامورمجلسوزارتآموزشوپرورشمطرحکرد:

مناطق محروم نیازمند برنامه ریزی بلندمدت و توجه ویژه 
کوتــــاه

  چهارمحال و بختیاری - معاون حقوقی 
و امور مجلس وزارت آموزش و پرورش گفت: 
مناطق محروم به برنامه ریزی بلندمدت و 
توجه ویژه نیاز دارند، لذا برای حل مشکلات 
این مناطق باید اقدامات مؤثرتری در زمینه 
ساخت مدارس، تأمین امکانات آموزشی 
و توسعه زیرساخت ها صورت گیرد. سید 
حمایت میرزاده شنبه ۲۳ فروردین  در آیین 
تکریم و معارفه سرپرست اداره کل آموزش 
و پرورش چهارمحال و بختیاری با بیان 
ضرورت و اهمیت به بحث همبستگی در 
سطح کشور گفت: کشور بیش از گذشته 
به در کنار هم بودن نیازمند است. معاون 
و  آموزش  وزارت  امور مجلس  و  حقوقی 
و  هماهنگی  با  باید  کرد:  کید  تأ پرورش 
هم افزایی در بین مسئولان و دستگاه های 
مختلف، مشکلات کشور حل شود. میرزاده 
در ادامه سخنان خود به بحث پایداری 
و  اشاره  کشور  آموزشی  نظام  ریشه های 
تصریح کرد: نظام آموزشی کشور به اندازه ای 
ریشه دار است که با هیچ طوفانی نمی لرزد. 
وی همچنین به »تشویق در جمع و تنبیه 
در خفا بعنوان »فرمول اساسی تعلیم و 
تربیت« اشاره و افزود: در کار تعلیم و تربیت 
ضروری  عمل  و  عشق  علم،  هماهنگی، 
است. هر درسی که به بچه ها می دهیم، 
گر آنها آن را با علاقه و ایمان یاد بگیرند، در  ا

زندگی شخصی شان به آن عمل خواهند 
کرد. معاون حقوقی و امور مجلس وزارت 
آموزش و پرورش همچنین به بیانات امام 
کرد و گفت: ایشان  جمعه شهرکرد اشاره 
که  فردی بسیار صبور و منطقی هستند 
دغدغه هایشان در زمینه آموزش و پرورش 
شنیده شد. وی ادامه داد: در این استان 
می توان اقدامات بزرگی در تمام حوزه ها 
انجام داد و در این راستا هماهنگی های 
، نمایندگان مجلس،  خوبی بین استاندار

امام جمعه و مسئولان استان وجود دارد. 
میرزاده در بخش دیگری از سخنان خود 
به مسائل موجود در مناطق محروم اشاره 
در  به ویژه  محروم  مناطق  گفت:  و  کرد 
حوزه آب، فضای آموزشی، جاده ها و سایر 
زیرساخت ها به توجه ویژه نیاز دارند. باید 
که این استان چه میزان از  کنیم  بررسی 
میانگین کشوری عقب است و به چه میزان 
اعتباری نیاز دارد. وی همچنین درباره 
آموزشی  زیرساخت های  اهمیت توسعه 

که  شهرکی  هر  کرد:  بیان  استان ها،  در 
ساخته می شود، مسئولان باید از پیش به 
فکر توسعه امکانات و نیازهای آن منطقه 
گر یک شهرک به ۲۰۰ هزار نفر رسید،  باشند. ا
باید برای تأمین زیرساخت های مناسب 
مانند مدارس و فضای آموزشی نیز اقدامات 
کید بر اینکه  لازم صورت گیرد. میرزاده با تأ
آموزشی  کیفیت بخشی  و  مدرسه سازی 
است،  چهاردهم  دولت  اولویت های  از 
تصریح کرد: هدف اصلی در آموزش و پرورش 
ابتدا کسب مهارت و سپس کسب مدرک 
است. در این راستا، باید تلاش کنیم که 
آموزش ها برای دانش آموزان بیشتر براساس 
مهارت های زندگی و نیازهای بازار کار باشد. 
معاون حقوقی و امور مجلس وزارت آموزش 
و پرورش همچنین به چالش های آموزشی 
در مناطق محروم اشاره کرد و گفت: این 
مناطق به برنامه ریزی بلندمدت و توجه 
ویژه نیاز دارند، لذا برای حل مشکلات این 
مناطق باید اقدامات مؤثرتری در زمینه 
ساخت مدارس، تأمین امکانات آموزشی 
و توسعه زیرساخت ها صورت گیرد. وی با 
اشاره به تاریخچه ساخت مدارس در کشور، 
اظهار کرد: در سال های اخیر، توجه ویژه ای 
به ساخت مدارس در مناطق مختلف کشور 
شده و اقدامات چشمگیری در این زمینه 

صورت گرفته است.

  ضرورت احصاء 
زیرساخت های ناقص اردبیل

  اردبیل - معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار 
اردبیل گفت: باید تمامی زیرساخت های ناقص را در سطح 
که این  کنیم تا به سمت تکمیل آنها برویم  استان احصا 
کل میراث  فرهنگی و فرمانداری ها  اتفاق از سوی اداره 
باید انجام شود.  بهروز خلیلی در جلسه بررسی مسائل 
گفت:  اردبیل  استان  گردشگری  پروژه های  مشکلات  و 
حمایت از سرمایه گذاران و تسهیل شرایط سرمایه گذاری 
در اولویت قرار دارد و مسئولان دستگاه های اجرایی در این 
راستا باید اهتمام جدی داشته باشند.  وی افزود: در سالی 
که با عنوان سرمایه گذاری برای تولید نامگذاری شده در 
حوزه گردشگری باید سه اقدام مهم را در نظر بگیرم، در ابتدا 
باید تمامی زیرساخت های ناقص را در سطح استان احصا 
کنیم تا به سمت تکمیل آنها برویم که این اتفاق از سوی 
اداره کل میراث  فرهنگی و فرمانداری ها باید انجام شود.  
کید  معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار اردبیل تا
ح های نیمه تمام موضوع دیگری است که  کرد: تکمیل طر
باید پیگیری شود و آماده تامین تسهیلات و رفع مشکلات 
موجود در این راستا هستیم و علاوه بر این دو مورد باید 
فرصت های جدید سرمایه گذاری را با اولویت فرصت های 
مبتکرانه و زود بازده شناسایی و در اختیار سرمایه گذاران 
قرار دهیم.  معاون استاندار اردبیل با اشاره به لزوم اجرای 
مصوبات جلسه توسط دستگاه های اجرایی، ادامه داد: 
همه دستگاه های اجرایی، نهادها و بانک ها موظف به 
حرکت در مسیر سیاست های دولت محلی و حمایت از 
سرمایه گذاران هستند.  مدیرکل میراث  فرهنگی، گردشگری و 
صنایع  دستی استان اردبیل نیز در این جلسه گفت: حمایت 
از سرمایه گذاران حوزه گردشگری و تلاش برای به نتیجه 
رسیدن پروژه های این حوزه مستلزم همکاری دستگاه های 
اجرایی است و باید عزم جمعی در این راستا وجود داشته 
باشد.  حسن محمدی ادیب تصریح کرد: برگزاری جلسات 
بررسی مشکلات پروژه های گردشگری به صورت مستمر با 
حضور معاونان استاندار و در صورت لزوم با حضور شخص 
استاندار اردبیل ادامه خواهد داشت و تلاش می کنیم با 
حضور مسئولان دستگاه های اجرایی مشکلات موجود در 

کمترین زمان پیگیری و رفع شوند. 


